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Fortov og hæk!! 

Bestyrelsen vil på sit næste møde drøfte,  
hvad der kan gøre for, at de beboere,  

der ikke selv kan/vil holde deres hæk og 
fortov, overholder deres forpligtigelser. 

Bestyrelsen vil sikkert foretage en inspektion 
for at vurdere omfanget. 

Der har tidligere været en ordning,  
hvor man fik nogle til at ordne arbejdet  

– og så blev regning sendt til beboerne! 
Det er noget, som vi nødigt skulle ud i igen! 

OBS! Næste bestyrelsesmøde er d. 2. 9. 

Træerne på Knastebakken 

Jeg har modtaget en skrivelse fra bestyrelsen 
Måløv Park. 
 

Den afviser styning og stævning. Fældning 
udelukkes ikke helt; men man ønsker at binde 

vores bestyrelse op på en bindende aftale om 
udgiftfordelingen. – Det er dog ikke 

bestyrelsen, der har sendt en skrivelse, men 
mig som privatperson – ganske vist på vegne 

af parcellerne mod Knastebakken!  
Bestyrelsen vender sagen på sit næste møde. 

Dette er blot en hurtigt produceret udgave af 
Højen – mest af alt for at informere om den 

aflyste sommerfest! 

Skulle I have indlæg til bladet, er I meget 
velkomne til at aflevere det til formanden! 
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Desværre har det ikke været muligt  
for festudvalget – eller bestyrelsen  
– at organisere årets sommerfest. 
 
Vi håber selvfølgelig, at det vil blive 
muligt at arrangere sommerfest i 2009!  
Måske har du lyst til at indgå i 
festudvalget??  

En beboer på Mellemvej har en meget dygtig 
kat, der fangede en rotte for nogen tid siden. 

Kommunen er naturligvis underrettet  
– men du bør selv holde øje med skadedyr.  

 
Det er i øvrigt en rigtig god periode at 

bekæmpe dræbersnegle i lige nu!  
 

– Gå en tur i din have, når solen er gået ned 

og vær med til at bekæmpe dræbersneglene! 
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